



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 19.01.2023

VLR, Bestyrelsesmøde, nr. 2, den 19.01.2023.	
Deltagere	Britha, Luise, Henrik, Michelle og Emilie
Afbud	Jule
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none">Godkendelse af dagsordenGodkendelse og underskrift af referaterOpfølgning på tidligere møder:<ul style="list-style-type: none">- Skal vi lavet et årshjul?- Opfølgning og underskrift af TREC-aftale for 2023- Referat af møde med Maj og Per- Foredrag den 4. februar- Møde med Per herunder gennemgang af samarbejdsaftale og skrivelse fra Henrik- Para sponsorat endnu ikke modtaget- Arrangement oversigt VRA- Stævne- og arrangement oversigt VLR se fremsendte/Britha- Årsberetninger 2022- Afregning hjælpermad hjælperkuponer- Indberetning af stævneresultat – og regler for VLR's championatliste for 2023- Årets Klub- Nordea fonden- Klub-tøjOrientering fra formandenOrientering fra næstformandenOrientering fra kassereren<ul style="list-style-type: none">- Afregning af fællesregnskab for VLR-VRA pr. 14. december 2023 se fremsendte- Afregning af stævner til Vallensbæk Kommune 3.-4. kvartal 2022 heri indgår ikke stævnerne afholdt i december 2022. se fremsendte- Medlemstal pr. 1. januar 2023- Regnskabsafslutning 2022 budget for 2023- Revision af regnskab – revisor Pia Stiller- Hvordan skal det fremgå at vi har gæld – dommerhuse og præmiepodier- Afregning fra Parasport- Afregning af hjælpermad - hjælperkuponerGeneralforsamling 2023<ul style="list-style-type: none">- Valg til bestyrelsen se fremsendte oversigt- Valg til øvrige poster se fremsendte oversigt- Udvalgsoversigt se fremsendte

	<ul style="list-style-type: none"> - Forretningsorden se fremsendte - Vedtægtsændringer se fremsendte forslag - Fastsættelse af klubkontingent for 2024 - Hvem skal være dirigent - Hvem skal være referent - Hvem laver dagsorden? - Hvornår skal den foreløbige dagsorden udsendes? - Hvornår den endelige dagsorden udsendes? - Hvornår skal vedtægtsændringerne udsendes? - Hvornår skal evt. indkomne forslag udsendes? - Årsberetninger for 2022 hvornår skal de være afsluttet? <p>8. Rapport fra udvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> a) Dressurudvalget b) Springudvalget c) Cafeudvalget d) Kæphesteudvalget e) Voltigeudvalget f) TREC-udvalget g) Sponsorudvalget h) SoMe-udvalget i) Fællesskabsudvalget <p>9. Evt. herunder ny mødedato</p>
--	---

Ad 1. Godkendelse af dagsorden

Ansøgning Nordea Fonden samt klubtøj sættes på under punkt 3.

Ad 2. Godkendelse og underskrift af referater

Referat 13: Rettelse til pkt. ad 3 første rate af tilbagebetaling dommerhuse ect. for VLR og indgår i fællesskabet.

Referat 14: Godkendt

Ad 3. Opfølgning på tidligere møder:

- Skal vi lavet et årshjul?
HJ laver og sender ud til bestyrelsen.
- Opfølgning og underskrift af TREC-aftale for 2023
Udsættes.
- Referat af møde med Maj og Per
Er fremsendt til bestyrelsen.
- Foredrag den 4. februar
Emilie sender mail ud til alle medlemmer i klubmodulet om eventet. Samme tekst anvendes som i eventet.
- Møde med Per herunder gennemgang af samarbejdsaftale og skrivelse fra Henrik
Møde er afholdt.
- Para sponsorat endnu ikke modtaget
Faktura er modtaget. Og medtaget i regnskabet 2022 som tilgodehavende.
- Arrangement oversigt VRA
Er fremsendt af Britha.
Britha står for opdateringen af kalenderne og fremsender til bestyrelsen.
- Stævne- og arrangement oversigt VLR se fremsendte/Britha
Er fremsendt af Britha.
- Årsberetninger 2022
En samlet årsberetning fra udvalgene - HJ samler. Emilie laver årsberetning og sender til bestyrelsen til godkendelse.
- Afregning hjælpermad hjælperkuponer
Isabella B. laver og fremsender til bestyrelsen.

- Indberetning af stævneresultat – og regler for VLR's championatliste for 2023
Britha skriver til administrator på programmet og får lavet opsætningen således at Michelle kan komme på igen og få langt listen ind.
- Årets Klub
VLR er indberettet som årets klub.
- Nordea fonden
Britha har underskrevet
Fremadrettet ønskes VLR orienteret i god tid.
VLR ønsker budgettet tilsendt. Luise sender mail til Per på vegne af bestyrelsen.
- Klub-tøj
Enighed i at Pers oplæg er rigtig fint. Luise skriver til Per.

Ad 4. Orientering fra formanden
Intet

Ad 5. Orientering fra næstformanden
Intet

Ad 6. Orientering fra kassereren

- Afregning af fællesregnskab for VLR-VRA pr. 14. december 2023 se fremsendte
Modtaget faktura som er betalt. Britha fremsender opdateret regnskab.
- Afregning af stævner til Vallensbæk Kommune 3.-4. kvartal 2022 heri indgår ikke stævnerne afholdt i december 2022. se fremsendte
Faktura modtaget, og betalt
- Medlemstal pr. 1. januar 2023
194 på nuværende tidspunkt.
- Regnskabsafslutning 2022 budget for 2023
Britha har næsten fået afsluttet regnskabet for 2022, og fremsender det til bestyrelsen.
- Revision af regnskab – revisor Pia Stiller
Britha indkalder Pia til møde så snart regnskabet er endelig afsluttet.
- Hvordan skal det fremgå at vi har gæld – dommerhuse og præmiepodier
VLR har indgået aftale med VRA om indkøbet hvilket kommet til at fremgå.
- Afregning fra Parasport
Er behandlet under pkt. 3
- Afregning af hjælpermad – hjælperkuponer
Er behandlet under pkt. 3

Ad 7. Generalforsamling 2023

- Valg til bestyrelsen
Oversigt er fremsendt
- Valg til øvrige poster
Oversigt er fremsendt
- Udvalgsoversigt
Er fremsendte
- Forretningsorden
Er fremsendt
- Vedtægtsændringer se fremsendte forslag
HJ har fremsendt tidl. i dag, ændringer gennemgås.
HJ renskriver med den samlede bestyrelses ændringer og sender ud til endelig godkendelse.
- Fastsættelse af klubkontingent for 2024
Klubkontingent uændret for 2024.
- Hvem skal være dirigent
Birgitte Kronborg adspørges
- Hvem skal være referent
Luise er valgt.
- Hvem laver dagsorden?
Britha har lavet et udkast sammen med HJ. Udkast godkendt.
Der serveres sandwich til generalforsamlingen.
- Hvornår skal den foreløbige dagsorden udsendes?

Dagsorden skal være udsendt 31/1.

- Hvornår den endelige dagsorden udsendte?
Skal være udsendt 28/2.
- Hvornår skal vedtægtsændringerne udsendes?
Den 28/2.
- Hvornår skal evt. indkomne forslag udsendes?
Den 28/2.
- Årsberetninger for 2022 hvornår skal de være afsluttet?
Skal være endelig godkendt den 15/2.

Ad 8. Rapport fra udvalg:

a) Dressurudvalget

- *Ønske om C-stævne med Distriktsmesterskabet for klubhold og Para individuelt den 3. september 2023.*
- *Hvor kan vi få plads til et D-E stævne?*
- *Opdatering af Københavns mesterskaberne for 2023.*
- *Isabella Blond træder ind i dressurudvalget, og vil være den der står for A-stævnet.*
- *Briitha har fremsendt referat fra seneste udvalgsmøde.*

b) Springudvalget

-kommende springstævne, fastelavsstævne

c) Cafeudvalget

-Oplæg fra cafe-udvalgsmedlem gennemgået af bestyrelsen. Oplægget tages godt imod og accepteres af bestyrelsen. Efter generalforsamlingen drøftes oplægget med Per.

d) Kæphesteudvalget

-Stævne i den kommende weekend. Fremadrettet ønskes der mere koordinering med udvalget.

e) Voltigeudvalget

-to stævner i kalenderen. Der er gjort opmærksom på at øget koordinering ønskes med udvalget.

f) TREC-udvalget

-TREC-stævne på søndag. VLR laver en skabelon for TREC-stævner til fremadrettet afholdelse af stævner.

g) Sponsorudvalget

-Et tak for samarbejdet i 2022 sendes til sponsorerne. HJ formulerer et brev og indkøber chokolade, og sørger for uddeling. Gavekurv indkøbes til BB Horse.

h) SoMe-udvalget

-Opdateret regler for championatlisten skal lægges på hjemmesiden.

-Hjælperlisten lægges også på hjemmesiden.

-Opslag ifht event lægges også op af Michelle.

i) Fællesskabsudvalget

-Nye arrangementer efter generalforsamlingen.

-DM stævnet slutter den 30/5 – her ønskes afholdelse af VLR's 2 års fødselsdag.

j) DM-udvalget

-Per bestiller telte til alle de store stævner.

-DM-souvenir rosetter? Enighed om at indkøb, og uddeles til deltagende ryttere.

-Overnatning til officials; DRF har aftale med Hotel Scandic (rabataftale), der er enighed om at benytte Scandic som overnatning til officials.

Ad 9. Evt. herunder ny mødedato

- Møde med Per til april – der er flere punkter til dagsorden.
- Emilie drøfter koncertarrangement med Per, for at blive mere klar på hvad der forventes af VLR, efter afdækning af forventning fra Per, sættes punktet på som drøftelse på bestyrelsesmøde.
- Maling grøn eller grå? – bestyrelsen er enige om at foreslå grøn til Per, samt at der får sat nogle plader op under terrassen – HJ skriver til per. HJ spørger desuden Michael Bøjer om pris på plader samt ophæng.
- Ny mødedato er 13.februar kl. 19.

Formand, Emilie R. Johansen

Bestyrelsesmedlem, Jule Overgaard

Næstformand, Henrik Jørgensen

Juniorrepræsentant, Michelle Jensen

Kasserer, Britha Skov Jensen

Sekretær, Luise Marie Bak